

## PERAK HARI INI – MBI MENTERAI MOU DENGAN UITM


15 September 2020

<b>Kategori</b>	: Kejayaan Staff	<b>Sub-Kategori</b>	: MOU/MOA
<b>Peringkat</b>	: Kebangsaan	<b>Bahagian</b>	: ICAEN
<b>Pelapor</b>	:		
<b>Tempat</b>	: Universiti Teknologi MARA (UiTM)		
<b>Penganjur</b>	: Universiti Teknologi MARA (UiTM) Majlis Bandaraya Ipoh (MBI)		
<b>Penglibatan/Kerjasama</b>	: Fakulti Kejuruteraan Awam (FKA) Majlis Bandaraya Ipoh (MBI)		
<b>Keterangan Program</b>	:		Majlis Bandaraya Ipoh (MBI) telah memeterai memorandum persefahaman (MoU) dengan Universiti Teknologi MARA (UiTM) dalam Majlis Aspirasi Jalinan Integrasi diantara Fakulti Kejuruteraan Awam (FKA) UiTM bersama pihak industri. Turut hadir, Datuk Bandar Ipoh, Datuk Rumaizi Baharin dengan Naib Canselor UiTM, Prof. Emeritus Datuk Ir. Dr. Mohd Azraai Kassim dalam menandatangani MoU tersebut.

**Pencapaian** : -

**MBI Meterai MoU Dengan UiTM**

SEPTEMBER 15, 2020



SHAH ALAM – Majlis Bandaraya Ipoh (MBI) memeterai memorandum persefahaman (MoU) dengan Universiti Teknologi MARA (UiTM) dalam satu majlis di sini, siang tadi.

MoU tersebut ditandatangani antara Datuk Bandar Ipoh, Datuk Rumaizi Baharin dengan Naib Canselor UiTM, Prof Emeritus Datuk Ir. Dr. Mohd Azraai Kassim.

MBI dalam satu kenyataan berkata

19:03  
WhatsApp  
peraktoday.com.my – Private

MBI dalam satu kenyataan berkata kerjasama itu rentetan daripada beberapa siri perbincangan antara kedua-dua belah pihak sejak tahun lalu.

Katanya perkara tersebut adalah sebagai matlamat MBI ke arah bandar raya rendah karbon menjelang tahun 2030.

“Rangka kerja ini akan dimasukkan dalam Penyediaan Rancangan Tempatan Ipoh 2035 (Penggantian) ke arah Ipoh Bandar Rendah Karbon 2030.

“Penyediaan ini juga adalah sebagai kesinambungan daripada pencapaian MBI memperoleh Provisional Certification Baseline Assessment dan bagi meneruskan usaha untuk mencapai ‘Diamond Rating’ bagi Kawasan Perancangan Pusat (KPP)” kata kenyataan itu.

Jelasnya lagi usaha itu juga selaras dengan hasrat MBI dalam m